
NOTATKA ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Gospodarki Narodowej oraz Komisji Budżetu i Finansów Publicznych 

Nr posiedzenia: 275  Nr posiedzenia: 251 

Data posiedzenia: 6 sierpnia 2015 r. 

  

 

Posiedzeniu przewodniczył: przewodniczący Komisji Gospodarki Narodowej Stanisław Jurcewicz.  

Porządek posiedzenia: 1. Rozpatrzenie ustawy o zmianie ustawy o niektórych formach 

wspierania działalności innowacyjnej oraz ustawy o Krajowym 

Funduszu Kapitałowym (druk senacki nr 1034, druki sejmowe 

nr 3658, 3740 i 3740-A). 

W posiedzeniu uczestniczyli:  senatorowie członkowie Komisji Gospodarki Narodowej: Łukasz 

Abgarowicz, Wiesław Dobkowski, Stanisław Iwan, Stanisław 

Jurcewicz, Kazimierz Kleina, Stanisław Kogut, Marek 

Martynowski, Jan Michalski, Andrzej Owczarek, Bogusław 

Śmigielski, Jan Wyrowiński, 

 senatorowie członkowie Komisji Budżetu i Finansów Publicznych: 

Leszek Czarnobaj, Piotr Gruszczyński, Kazimierz Kleina, Tadeusz 

Kopeć, Marek Martynowski, Janusz Sepioł, Witold Sitarz, 

 
 goście, m.in.: 

 Ministerstwo Gospodarki: 

 podsekretarz stanu Grażyna Henclewska 

ze współpracownikami, 

 Bank Gospodarstwa Krajowego: 

 dyrektor zarządzający Patrycja Wolińska-Bartkiewicz, 

 dyrektor zarządzający Sebastian Skuza, 

 Krajowy Fundusz Kapitałowy SA: 

 członek zarządu Magdalena Jagiełło-Szostak ze 

współpracownikami, 

 

  Kancelaria Senatu: 

 pracownik Biura Legislacyjnego Michał Gil.  
 

Przebieg posiedzenia:  

Ad 1. 

 

Ustawę omówiła podsekretarz stanu w Ministerstwie Gospodarki Grażyna Henclewska. 

Poinformowała, że ustawa ma na celu określenie podstaw prawnych umożliwiających 

udzielanie przez banki komercyjne mikro-, małym i średnim przedsiębiorcom kredytu 

technologicznego na realizację inwestycji technologicznych. Kapitał kredytu będzie 

częściowo spłacony przez Bank Gospodarstwa Krajowego w formie tzw. premii 

technologicznej ze środków unijnych pochodzących z Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego. 

Przedstawiciel Biura Legislacyjnego przedstawił trzy uwagi o charakterze precyzująco-

redakcyjnym. 

W trakcie dyskusji senator Marek Martynowski pytał o przyczynę braku vacatio legis. 

Wiceminister G. Henclewska negatywnie zaopiniowała propozycje poprawek Biura 
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Legislacyjnego oraz poinformowała, że powodem rezygnacji z vacatio legis jest chęć jak 

najszybszego uruchomienia programu pomocowego dla przedsiębiorców. 

Senator Stanisław Jurcewicz zgłosił wniosek o przyjęcie ustawy bez poprawek. 

Komisje przyjęły przedstawiony wniosek. 

Na sprawozdawcę komisji wybrano senatora Bogusława Śmigielskiego. 

 

Konkluzja: Komisje wnoszą o przyjęcie ustawy bez poprawek (druk senacki nr 1034 A). 

 

W posiedzeniu komisji nie uczestniczyły osoby wykonujące działalność lobbingową. 

Opracowano w BPS 


